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Sammanträdesprotokoll      
2014-03-10  

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i  

Stockholms stad (HSO): 
Olle Bohlers, Föreningen Hjärt-Lung i Stockholm 

 

Carl Dahlberg, FUB i Stockholm – För barn, unga och 

vuxna med utvecklingsstörning 

 

Lämnat återbud 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för 

rörelsehindrade barn och ungdomar (RBU)   

 

Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP) 

 

Yvonne Forsberg, Ångestföreningen i Stockholm, ÅSS 

 

Teresa Melin, Astma & Allergiföreningen i Stockholms 

stad med omnejd.  

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef   

Susanna Halldin, enhetschef 

Mikael Josephson, sekreterare 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Olle Bohlers 

 ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise Lindström valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Olle Bohlers valdes att justera protokollet tillsammans 

med ordförande Louise Lindström.  

 

4. Föregående protokoll 

Lades till handlingarna. 

 

Presentation av ny ledamot 

Olle Bohlers är ny i rådet och är medlem i Föreningen 

Hjärt-Lung i Stockholm. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 19 mars 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog ärendelistan och 

rådet fokuserade på följande:   

 Ärende 8-9, rådet har observerat frågeställningarna. 

 Ärende 10-11, rådet ser positivt på dessa frågor och 

fortsätter att följa ärendena.  

 Ärende 14, rådet anser det viktigt att Norrmalms 

svar även berör tillgängligheten. 

Siw informerade om en ny upphandling av Norrmalms 

personliga assistans.  

 

6. Bevakningslistan 
Uppföljning av träfflokalen Balder: Rådet får återkoppling 

vid nästa sammanträde.   

 

7. Rådets möten under 2014 
Beslöts att tidigarelägga nästa sammanträde till den 7 april.  

Staden anordnar två utbildningar för rådets ledamöter, den 

11 april och 14 maj. De av rådets ledamöter som deltar vid 
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en eller båda av dessa tillfällen har möjlighet att erhålla ett 

mötesarvode för respektive tillfälle. Mikael samlar in 

uppgifter om vilka från rådet som deltagit. Mikael ber 

presidiet, alltså nämndens ordförande och vice ordförande,  

lämna önskemål på när de vill träffa rådet. Frågan tas åter 

upp vid nästa sammanträde.        

                       

8. Stadens rehabprocess 

Punkten bordlades till nästa sammanträde. 

 

9. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens 

kommunikationsstrateg 

Råde önskar veta hur arbetet med en informationsfolder 

om rådet fortskrider. Mikael kontaktar Arja Lindholm.  

 

10. Övriga frågor 

a) Remiss inför trafikförändringar i SL-trafiken 2014-

2015 vilken kommer behandlas på stadsdelsnämndens 

sammanträde den 15 april. Mikael mejlar rådet denna 

remiss.  

b) Tyresö kommun har tagit fram en föredömlig 

tillgänglighetshandbok, vilken Louise förevisade på 

mötet.  

c) Siw som arbetar sin sista vecka på förvaltningen 

avtackades av rådet. 

 

11. Mötets avslutande 

Louise Lindström  avslutade mötet och tackade deltagarna. 

Nästa sammanträde är den 7 april – obs att detta möte är 

tidigarelagt! 

 

 


